
 

 

 

 

Rapport distriktsprojekt HOOYO till Distriktsrådsmöte 4 

2023. 

 

Efter rekommendation från Mursal Isa har vi reviderat projektet 

och härmed inskickat en ny ansökan till LCIF den 1 febr. Vi har 

tänkt om när det gäller byggnaden och dispositionen av utrymmen. 

I och med detta har vi kunnat tidigarelägga starten av 

uppbyggnaden av huset.  

 Vi har även tagit bort kostnaden för transportern av 

sjukhusutrustning och dessa kan införskaffas inom landet vid 

annat tillfälle. Detta betyder att vi har kommit nästan i mål med 

pengarna för huset. Beslut tas i maj hos LCIF.  

 

Insamling av medel fortgår, för det finns kostnader som ligger 

utanför byggnationen som behövs täckas. 

 



 


